
Danske Handicaporganisationer – Aabenraa
v. formand Niels Ambrosius Underbjerg
Telefon: 2940 2705 E-mail: niels  underbjerg1984@gmail.com  .
Hjemmeside: www.handicap/lokal/aabenraa.dk

Referat fra Årsmødet i DH-Aabenraa
den 24. januar 2019 kl. 19:00

Folkehjem, Haderslevvej 7, Aabenraa

Kl. 19 bød  formand for FU Niels Ambrosius Underbjerg velkommen til deltagerne, 
hvorefter der var spisning.

Fremmødte: 11 (12 med Simon Ørbæk)

Medlemsorganisationer tilstede: 6

Stemmeberettigede tilstede: 5

Kl. 19.30 oplæg ved organisationskonsulent Simon Ørbæk fra DH. 

 Hvordan kan vi forbedre samarbejdet? 
 Hvilke forventninger har vi til DH? 
 Hvordan kan synligheden forbedres?

Se bilag 1

Oplægget gav anledning til en god debat, hvor de fremmødte politikere også bød 
ind.

Der blev foreslået: 

 Møde med politikere hvor de lytter. 
 Bedre kontakt /mere synlighed omkring DH. 
 Formøder  til møder i handicaprådet hvor FU (DH) er indbudt. 
 Deltage i Handicaporganisationernes arrangementer og lave lidt reklame
 Deltage i kommunens sportsarrangementer
 Brug af kommunens høringsmulighed
 Brug af lokalrådene i lokalsamfundene
 Brug biblioteket til arrangementer

Årsmødet:

1) Valg af dirigent : Simon Ørbæk, der konstaterede at mødet var indkaldt 
rettidigt

2) Valg af referent: Inge Ambrosius

3) Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt, men påtalt, at 
den var udsendt for sent
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4) Årsberetning for 2018 ved formand Niels Underbjerg.  
 Se bilag 2.
 Årsberetningen blev godkendt

5) Regnskab for 2018 blev gennemgået og godkendt

6) Handlingsplan for 2019/2020
 Facebook gruppen FU-DH Aabenraa skal gøres lettere tilgængelig
 Mere dialog. Formøderne i handicaprådet er åbne. Ligger  på 

kommunens hjemmeside.
 Brug Frivilligcenteret aktivt ved at få Renè Dupont til at få kontakt til 

andre og ved at gøre brug af deres ressourcer
 Dialogmøder

7) Valg
a) Formand: Niels Ambrosius Underbjerg blev genvalgt. 
b) Medlemmer af Forretningsudvalget: Der opstillede ikke nogen til 
erstatning for Gert Nordklitgaard og Mette Larsen, ligesom der ikke opstillede 
to suppleanter. Det medførte en debat om hvorvidt FU skal fortsætte. Tre 
medlemmer er for lidt til det store arbejde. Det blev vedtaget, at 
organisationerne tager fat i deres bagland for at skaffe minimum 2 nye faste 
medlemmer og 2 suppleanter. Hvis det ikke er sket senest med udgangen af 
februar, bliver der indkaldt til ekstraordinær generalforsamling med FU’s 
fremtid som eneste punkt.

1. Handicaprådets beretning ved Helga Schultz Thiessen
 Se bilag 3

2. Behandling af indkomne forslag
 Der var ingen forslag

3. Eventuelt.
 Der var intet til eventuelt

Mødet sluttede kl. 21.15. Formanden takkede de fremmødte

Referent: Inge Ambrosius

Godkendt af Dirigenten den       /       2019

                                                                

                       Simon Ørbæk

29  01 




